
 
Fietsparkeer problematiek in de Vughterstraat  29-02-2020 
 
Mail uitgaand naar leden BLB wonend 
 
Beste mensen,  
 
 

Jullie krijgen deze mail als lid van de BLB. Ik ben door Babet Hendriks namens de 
gemeente benaderd over de "fiets-parkeer-problematiek" in de binnenstad. Met 
betrekking tot dit onderwerp verwijs ik o.a. naar de ingevoegde mails van Babet aan 
mij. 
Het gaat om de wirwar van gestalde fietsen in de binnenstad. Eigenaren van die 
fietsen zijn ofwel bewoners, ofwel bezoekers, ofwel werknemers van nabijgelegen 
bedrijven. Het is de bedoeling te gaan zoeken naar acceptabele oplossingen voor 
alle fietsgebruikers. Jullie bijdrage speelt daar zeker een rol in mee. 
 Ik zou het op prijs stellen als jullie naar mij reageren: 
- heb je interesse in een dergelijke bijeenkomst? 
- past een van de in de mail van Babet genoemde data? 
- weet je of er iemand in je omgeving interesse heeft om aan te haken? 
Laat het me weten en een bijeenkomst wordt georganiseerd 
 
 
Met vriendelijke groet,-- 
Wout Heijnen 
Secretaris  
Blb/Wijkraad Binnenstad 
's-Hertogenbosch 
 


